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 Министар спољних послова Ивица Дачић изјавио је да је Србија посвећена миру и
стабилности на Балкану, али да код осталих земаља региона не види вољу за дијалогом.

  

  

Дачић је у интервјуу италијанској агенцији АНСА рекао да је ситуација у региону крхка и
да је Балкан увек потенцијално запаљив.

  

Он је рекао да је Србија искрено предана конструктивном дијалогу за решавање
проблема у региону политичким и дипломатским средствима.

  

- Али код осталих земаља региона не видим да постоји аутентична воља за дијалог и
поштовање постигнутих споразума - рекао је Дачић.

  

Дачић је рекао да су на Косову "Срби изложени сталном притиску и претњи", да у БиХ
босански муслимани игноришу друге две националности, док се у Хрватској оживљава
усташки режим.

  

- Сви ми смо суседи и надам се да ће превладати интерес за нашу заједничку будућност,
за мир и стабилност, а не жеља да се отварају старе ране - рекао је он.
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Поводом самита Западног Балкана у Трсту 12. јула, Дачић је рекао да очекује да се у
завршној декларацији јасно потврди европска перспектива Западног Балкана уз
појединачно вредновање напретка у евроинтеграцијама сваке земље.

  

Он је рекао да се нада да ће у Трсту бити пронађени начини за бољу економску
интеграцију региона.

  

Додајући да је за Србију приоритет реализација аутопута Ниш-Приштина-Мердаре,
предложио је да следећи самит буде у Нишу.

  

Шеф српске дипломатије рекао је да су односи Италије и Србије одлични упркос
различитим ставовима о Косову и додао да је Италија један од највећих инвеститора у
Србији.

  

(Бета)
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